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Fragment wywiadu udzielonego Władysławowi Kołodziejowi, dostępnego w całości na
stronie Telewizji Jasło /www.tvjaslo.pl/WYWIAD TYGODNIA

  

Czy to prawda, że wystartujesz w nadchodzących wyborach  samorządowych? 
-Po licznych konsultacjach i przemyśleniach utwierdziłem się w przekonaniu, że wprawdzie nie
muszę i nie potrzebuję, ale powinienem kandydować do Rady Powiatu Jasielskiego. Wystartuję
jako kandydat Przymierza Samorządowego Podkarpacia w okręgu numer 1 – całe miasto Jasło,
lista numer 12, pozycja numer 5.

  

Z jakim przesłaniem idziesz do wyborów?
-Człowiek człowiekowi – radnym! W obszarach dotychczasowej działalności publicznej i nowych
zadań wynikających z mandatu zaufania społecznego, w zgodzie z aktualnymi aktami prawa
lokalnego. W uzasadnionych przypadkach z inicjatywą podjęcia określonej uchwały rady
powiatu w zakresie jej właściwości. W codziennej praktyce z wymianą informacji i szerokim
współdziałaniu w zakresie swojej wiedzy, doświadczenia i kompetencji.
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